
Sektion 63 

 
Referat fra Generalforsamlingen den 13-1-2024 afholdt på Bagterpskolen i 
Hjørring. 

 
 

Dagsorden; 

1. Valg af dirigent. 

2. Konstatering af mandater. 

3. Beretning fra bestyrelsen. 

4. Regnskab + budget. 

5. Indkomne forslag. 

6. Valg: 

a. Til bestyrelsen – (På valg Jesper Pedersen, Dan 126) 

b. En bestyrelsessuppleant. (På valg Brian Westergaard Pedersen, Dan 215) 

c. To revisorer. (På valg Johannes Bæk, Dan 025 – Jesper Kristensen, Dan 126) 

d. En revisorsuppleant. (På valg Jørn Bentsen, Dan 182) 

7. Kapflyvningsplan - kun i lige år, tidsmæssigt i forhold til DdB's terminer som hidtil. 

8. Sektionsmesterskaber. 

9. Eventuelt 
 
 

Punkt 1. Ove Bæk valgt som dirigent. 

Punkt 2. 13 stk + 3 stk bestyrelsesmedlemmer. 

Punkt 3. Der henvises til referatet fra Formandsmødet i august 2023. 

Der har været afsendt 2000 færre duer i sæson 2023 på en flyvning mindre end 

sæson 2022. Sektion 63 kommer ud med et underskud 13423,00 kr. for 

regnskabsåret 2023. 

 Efter aftale med Sektion 54 er et evt. indkøb af Geraldy udstyr sat i bero. 

Til sæson 2024 vil gebyret til sektionsflyvninger stige til 8 kr. pr due. 

Til det kommende Repræsentantskabs møde er der sammen med Sektion 54 indsendt 

forslag om oprettelse af en gruppe 7 (Sektion 54 og Sektion 63). 

Der skal igen i år lyde en stor tak til alle, der får det hele til at køre. Det være sig Transport, 
Chauffører, EDB, Løslader, Løslader på stedet og alle sektionens medlemmer. 

 
 

Punkt 3. Godkendt 



 
Punkt 4. Regnskabet viste et underskud på 13423,00 kr., hvilket var mindre end forventet. 

Der blev ikke fremlagt et budget, da det er umuligt i de her usikre tider. 

Punkt 4. Godkendt 

Punkt 5. Forslag 1; Godkendt 

Forslag 2; Kun de 5 sektionsflyvninger med unger tæller med til Ungemesterskabet 

Supermesterskabet med Unger udgår fra sæson 2024. 

Punk 6. a. Genvalg 

b. Genvalg 

c. Genvalg 

d. Genvalg 

Punkt 7. Godkendt 

Punkt 8. Godkendt 

Punkt 9. Formanden opfordrede én eller flere foreninger til at arrangere udstillingen 2024/2025 

Måske skulle Sektionsudstillingen allerede finde sted i november 2024 for at undgå 

problemer med Myndighederne. 

Formanden opfordrede desuden til, at hver forening ”fandt” et nyt medlem hvert år, viste 
godt det er temmelig svært at skaffe nye medlemmer, men vi er alle sammen nød til at være 
på mærkerne. Nye medlemmer kommer ikke af sig selv. 
 

Formanden sluttede Generalforsamlingen af med at ønske alle en god sæson 
 

 
JMP 

14-1-2024 


